
 
 

Dordrecht, 22 januari 2024 
Betreft art 40 vragen Initiatiefvoorstel “Realiseren Knarrenhof in Dordrecht”. 
 
Geacht college, 

Op 15 november 2022 heeft u middels een RIB positief gereageerd op het Initiatiefvoorstel 
“Realiseren Knarrenhof in Dordrecht”. Vervolgens is het initiatiefvoorstel vastgesteld in de 
raadsvergadering van 14 maart 2023. 

In de RIB van 15 november 2022 is vermeld dat u in gesprek gaat met Stichting Knarrenhof en de 
initiatiefgroep over een geschikte locatie en dat vooralsnog één locatie wordt uitgewerkt.   

Graag ontvangen wij een reactie op de volgende vragen: 

1. Kunt u aangeven hoe de gesprekken met de Stichting Knarrenhof en de initiatiefgroep zijn 
verlopen? 

2. Heeft de verkenning inmiddels geleid tot een mogelijke locatie en zo ja welke locatie is dat en wat 
is de stand van zaken m.b.t. de verdere uitwerking? 

3. Zo neen, welke locaties heeft u onderzocht en wat zijn de redenen dat er nog geen geschikte 
locatie in beeld is gekomen? 

4. Indien nog geen geschikte locatie is gevonden, ziet u dan mogelijkheden voor realisatie van een 
Knarrenhof in Dordrecht en zo ja, welke locatie(s)? 

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 

Met vriendelijke groet, 

Wim van der Kruijff-CDA 
Richard in’t Veld-VSP 
 

 

 

 

 

 

 

 


